
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 11. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 879
Vil ministeren, redegøre for, hvorfor vi nu igen i år står i en situation, hvor Landbrugs-
styrelsens it-systemer har været behæftet med så mange fejl og mangler, jf. artiklen 
”Frustration blandt konsulenter: Styrelse afviser at forlænge frist for indsendelse af fælles-
kemaet” fra landbrugsavisen.dk den 8. april 2022?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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